
Zápis č. 3 ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá 

ze dne 29.5.2015 v budově bývalé školy v Kotelsku od 19.00 hod. 
 

Přítomni: F. Hanyš, L. Hanyš, V. Vávrová, Š. Formanová, Z. Fučík, Š. Varečka  

Omluveni: M. Vošvrda 

Hosté: viz. příloha - Prezenční listina 

 

Program jednání: 

1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

2. Informace o výstavbě hřiště u školy ve Veselé 

3. Znak a vlajka obce 

4. Rozpočtové opatření č. 1 

5. Různé 

- Uzavírka silnice Rváčov – Bítouchov 

- Sběr nebezpečného odpadu 

 

1) Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

Veřejné zasedání ZO zahájil starosta obce František Hanyš, přivítal hosty a členy ZO, prohlásil zasedání za 

usnášeníschopné a seznámil přítomné s doplněným projednávaným programem. Zároveň navrhl ověřovatele 

zápisu. 

ZO schvaluje doplněný program jednání a ověřovatele zápisu Š. Formanovou a Š. Varečku. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

2) Informace o výstavbě hřiště u školy ve Veselé 
Starosta obce informoval přítomné o plánované výstavbě hřiště u školy ve Veselé. V současné době se zpracovává 

technická zpráva pro výběrové řízení, které budeme vypisovat v měsíci červnu – červenci, abychom na červencovém 

zasedání ZO mohli schválit dodavatele stavby. 

ZO bere na vědomí informaci o výstavbě hřiště u školy ve Veselé. 

 

3) Znak a vlajka obce 
Vedení obce v r. 2008 kontaktovalo heraldiky pro zpracování návrhu znaku a vlajky obce. Mgr. Jan Tejkal byl jediný 

heraldik, který návrhy zpracoval, ale ZO na svém jednání 24.9.2008 nevybralo a navrhlo požádat jiného znalce. 

K tomu ale již nedošlo. Současní zastupitelé si návrhy přečetli a shodli se na návrhu č. 12. Tento návrh získal i 

nejvíce hlasů v anketě na internetu.  

ZO ruší usnesení ZO ze dne 24.9.2008 ad 7). 

ZO schvaluje návrh znaku a vlajky pod č. 12 zpracovaný heraldikem Mgr. Janem Tejkalem. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

4) Rozpočtové opatření č. 1 

Starosta obce seznámil přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 1, kde jsou příjmy (ostatní neinv. přijaté 

transfery ze SR - VPP) i výdaje (komunální služby – veřejně prospěšné práce) ve výši 91.000,- Kč. 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1 dle návrhu. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

5) Různé 

Uzavírka silnice Rváčov – Bítouchov 

Jelikož v současné době probíhá oprava silnice mezi Rváčovem a Bítouchovem je objížďka na Lomnici nad 

Popelkou vedená přes Veselou. Vedení obce napsalo dopis na Krajský úřad Libereckého kraje s žádostí o 

opravu i silnice z Veselé do Zeleného háje. 

Sběr nebezpečného odpadu 

Sběr nebezpečných složek komunálního odpadu vč. pneu bude v sobotu 20. června 2015. Přesná hodina bude 

zveřejněna na vývěsních tabulích. 

 

 

 



Diskuse: 

Pí. Franková – Byl se podívat statik na mostek k rybníku?  Jsou tam zbytky zábradlí a je to nebezpečné 

p. starosta – statik tam nebyl, je vypadený pouze první kámen, za ním je most v pořádku. V pozemkových 

úpravách je účelová komunikace navržena na opravu vč. mostu. 

 

pí. Ouhrabková – chtělo by to tam dát vyndavací zábradlí, když by chtěl někdo projet, aby si to otevřel. 

p. starosta - zbytky zábradlí odstraníme, necháme vysekat trávu, aby byl most vidět. Vyndavací zábradlí 

nebudou vracet. 

 

Pí. Zajícová – nebudou opravovat silnici z Rovenska p. Tr. k nám, když tady jezdí tolik nákladních aut? 

p. starosta – hlavní tah nevíme, ale ve Veselé od bytovky k rybníku opraví. 

Pí. Zajícová – proč je slunce na znaku červené? 

Pí. místostarostka – červená barva je dle heradlicky přirozená barva slunce. 

 

 

 

 

ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

  .....................................................   ........................................................  

 Šárka Formanová Štefan Varečka 

 

 

 

 

  .....................................................   ........................................................  

 Vladimíra Vávrová  František Hanyš 

 místostarostka obce  starosta obce 

 

 

 

 

 
Vyvěšeno:  7.6.2015 

Sejmuto: 24.6.2015 


